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Zwracam sig z uprzejm4 proSbq o informacjg dotycz4cq mo2liwoSci polozenia

nawierzchni bitumicznej na dot4d nie utwardzonym odcinku ul. Drzewnej. Fatalny stan

wspomnianej drogi gruotowej stanowi ogromne utnrdnienie dla mieszkancow pobliskich

posesjir oraz innych u2rytkownik6w. Glgbokie nier6wno3ci terenu powoduig 2e yzejazd staje

sig bardzo trudny i grozi usz,kodzeniem pojazdu.


